

General Product Safety Regulation

Basic information

Manufacturer name:	Plastkon product s.r.o.
Manufacturer address:	Hlavní 147, 790 84 Mikulovice, Czech Republic
Country of Origin:	Czech Republic

Contacts

Tel.:	+420 584 487 169
E-mail:	Andrea.janasova@plastkon.cz

Item Descriptions

Supplier item code:	4110418106	4110418107	4110418108	4110418122	4110418132
EAN code:	8595096967204	8595096967211	8595096967228	8595096968409	8595096978187
Color code:	106	107	108	122	132
Color name:	mystic green	monster pink	blue ice	mint orange	titan blue light
Product picture:					

Safety

Symbols on the product:	CE, Age Dust bin, Material composition
Labelling:	Manufacturer address, Country of Origin
Instructions (directive):	CE, Age
Instruction (accompanying):	Load capacity, Temperature
Instruction languages:	CZ, EN, DE, BG, RO, DK, ET, ES, FI, FR, HR, IT, LT, LV, NL, NO, PL, PT, RU, SK, SL, SV, UA, TR

Text of the assembly and use instructions	
DE	<p>Der Bob ist ein kleiner Zugwagen, der konstruiert ist, um ein Kind im Alter zwischen 18 Monaten und 36 Monaten auf schneebedeckten Straßen zu transportieren. Warnung: Erstickungsgefahr. Langes Kabel. Aufsicht durch Erwachsene ist erforderlich. Die Aufsichtsperson bestimmt, ob das konkrete Kind transportiert werden darf. Sicherheitshinweise: Das Kind muss im Wagen immer angeschnallt sind! Mit einem Wagen, in dem sich ein angeschnalltes Kind befindet, darf nur eine erwachsene Person manipulieren. Benutzen Sie den Wagen nur auf einer ausreichenden, gut bearbeiteten Schneeschicht, d.h. auf einer feste, kohärente Schneedecke ohne herausragende Gegenstände (Steine, Schlacke, Bordsteine), Bestreuung und große Unebenheiten. Nie natürliche oder künstliche Hänge herunterfahren, nicht einmal unter Aufsicht eines Erwachsenen. Nie mit einem Motorfahrzeug oder motorlosen Fahrzeug abschleppen. Es ist gefährlich, den Wagen auf vereisten und/oder buckeligen Oberflächen zu benutzen. Für einen optimalen Schutz des Kindes gegen Wetter ist die Aufsichtsperson verantwortlich. Der Wagen darf nicht verwendet werden, falls einer seiner Teile so beschädigt worden ist, dass er die Gesundheit des Kindes gefährden könnte. Nichteinhalten dieser Sicherheitshinweise kann zu gesundheitlichen Schädigungen des Kindes in Folge einer Umwerfung des Wagens, eines Pralls gegen feste Hindernisse oder einer Erkältung des Kindes führen. Technische Angaben Der Wagen wird im zusammengebauten Zustand geliefert. Er ist mit Sicherheitssystem ausgestattet, das aus einem Gurt in der Taille des Kindes und einem Spanngurt, der sich zwischen den Beinen des Kindes befindet, besteht. Der Gurt mit stufenlos einstellbarer Länge wird mit einem Dreizack geschlossen. Für Ziehen des Wagens ist die im vorderen Teil befestigte und mit einem Handgriff ausgestattete Schnur. Materialspezifikation: Skelett des Wagens, Handgriff, Zugschnur, Dreizack (Schnalle) und Gurten des Sicherheitssystem aus Kunststoff. Zertifikation Der Wagen entspricht der folgenden Anforderungen ČSN EN 71 (Spielzeugsicherheit) Anwendungshinweise Der Wagen darf nicht der Strahlungswärme und Temperaturen über 70 Grad und unter 30 Grad ausgesetzt werden - diese können zu nachhaltigen Schäden in der Materialstruktur und dadurch zur Beschädigung des Produkts führen. Schützen Sie das Erzeugnis vor Fällen, Schlägen und Prallen gegen feste Gegenstände. Keine spezielle Wartung oder Lagerbedingungen sind nötig. Der Wagen kann mit lauem Wasser und Reinigungsmitteln gereinigt werden.</p>

EN	<p>EN The sledge is a towing vehicle constructed for transportation of one child (age: 18 months to 36 months) on roads covered with snow. Warning: Strangulation hazard. Long cord. Adult supervision required. Supervising person decides whether the vehicle is suitable for a specific child. Safety warning: The child has to be fastened to the vehicle at all times! If there is a child fastened to the vehicle, only adult person can manipulate the vehicle. Use the vehicle on roads with sufficient snow layer. Sufficient snow layer is a constant layer of snow without firm obstacles (stones, cinder, curbs), grit or uneven terrain. Not suitable for using to ride natural hills, not even under adult supervision. Must not be towed behind and motor vehicle or any other vehicle. It is dangerous to use the vehicle on icy or uneven surface. The supervising person is responsible for the protection of the child using the vehicle against the weather. The vehicle must not be used if any part of it is damaged in a way that it could harm the health of the child using it. Failure to follow these safety instructions may result in an injury of the child caused by turning over, bumping into a solid obstacle or chilling of the child. Technical specifications The vehicle is delivered assembled. It has a restraint system consisting of a strap, which fastens the child around its waist and a connecting strap, which goes between the legs of the child and prevents sliding forwards. The strap, which has an adjustable length, is closed with a trident. To tow the vehicle, use the rope with handle, which is attached to the front side of the vehicle. Used materials: The skeleton of the vehicle, the handle, towing rope, trident (buckle) and the straps of the restraint system are made of plastic. The vehicle complies with the requirements of: ČSN EN 71 Toy safety. Instructions for usage. The vehicle must not be exposed to direct heat and temperatures over 70 °C and it must not be used at temperatures under – 30 °C as these can irreversibly change the structure of the material, which can damage the product. Protect the product against falls, hits and bumps into solid objects. The vehicle does not require any specific maintenance or storage conditions. It is possible to wash the vehicle with warm water with washing detergents.</p>
-----------	---

Last version: 22.11.2024	
Name and surname:	Andrea Janásová
Company position:	Product manager
Place and date:	Mikulovice, 22.11.2024
Signature:	 Plastkon product s.r.o. ⓘ Hlavní 147, 790 84 Mikulovice DIČ(VAT): CZ63321289 Tel.: 584 487 130, Fax: 584 429 077 www.plastkon.cz, e-mail: info@plastkon.cz
Company stamp:	